

CIRCULAR: EHS/EN/01/16

Date: 19th April 2016

To: Trakhees-EHS Prequalified Third Party
Waste Service Providers

Subject: Relocation of Processing Office

In line with the Dubai Smart Government's objective of streamlining regulatory procedures for customers' happiness, kindly be informed that Trakhees – Environment, Health and Safety (EHS) will be establishing a centralized office for third party waste-related services approvals starting 1st May 2016 at EHS Main Office, near Gate No. 3, Jebel Ali Free Zone. Processing currently being done at Imdaad's Quay 10 Office will be terminated on the aforementioned date as well.

For queries or clarifications, kindly contact us on EHS Environment Section at EHS.Environment@trk.pcfca.e

Your strict attention is anticipated.

Thank you.

تعميم: ب ص س /ق ب/ 2016/01

التاريخ: 19 إبريل 2016

السادة: شركات نقل النفايات المعتمدة من إدارة البيئة والصحة والسلامة – تراخيص

الموضوع: نقل مقر ترخيص مركبات نقل النفايات القابلة للتدوير

تماشياً مع أهداف الحكومة الذكية في إمارة دبي بتبسيط الإجراءات التنظيمية لإسعاد المتعاملين، توجه إدارة البيئة والصحة والسلامة - تراخيص عناية شركات نقل النفايات المعتمدة من الإدارة بنقل خدمة ترخيص مركبات نقل النفايات القابلة للتدوير من مقرها الحالي بمكتب إمداد - رصيف 10 - اعتباراً من 01 مايو 2016 إلى المقر الجديد بجانب المكتب الرئيسي للإدارة بالقرب من بوابة رقم 3 بمنطقة جبل علي الحرة. لن يتم استقبال/إنجاز أي معاملة في مكتب إمداد اعتباراً من تاريخ التطبيق أعلاه.

لمزيد من الاستفسارات يرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني: EHS.Environment@trk.pcfca.e

نتطلع إلي تعاونكم الكامل.

مع الشكر

Engr. Madiha Salem

Director

Trakhees – EHS

Ports, Customs and Free Zone Corporation